
Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závadke nad Hronom  

konaného dňa 9.februára 2023 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Závadke nad Hronom sa konalo v zmysle zákona 

č. 369/1990 Zb., §13, ods. 4, písm. a/. Rokovanie sa uskutočnilo v súlade s §12 uvedeného 

zákona a pracovne sa riadilo v zmysle §11 zákona o obecnom zriadení.  

 Zasadnutie OZ otvoril Mgr.Vladimír Šiška – starosta obce. Privítal prítomných 

poslancov, pracovníkov obecného úradu a ostatných hostí. Konštatoval, že na zasadnutí sú  

prítomní všetci  poslanci a preto je obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ  

- starosta obce otvoril rokovanie OZ a predložil program:  

Na dnešné rokovanie predkladám nasledovný program:  

1.Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľa  

3. Voľba hlavného kontrolóra   

4. Preriešenie Zmluvy na vykurovanie telocvične a školskej jedálne, dodávateľ BioEkoTerm  

     spol. s r.o. Závadka nad Hronom  

 5. Preriešenie výšky stočného na rok 2023   

 6. Preriešenie nového cenníka služieb plaváreň a sauna   

 7. Preriešenie  zapojenie sa do výzvy na realizáciu nabíjačky elektrických bicyklov 

 8. Preriešenie nového cenníka služieb -  prenájom telocvične   

 9.  Poverenia starostu obce  na zabezpečenie výkonu verejného obstarávania na dodanie  

      služby- nakladanie s odpadmi na území obce  

 10. Správa z OR  

 11. Diskusia  

 12. Rôzne  

 13. Záver 

 

Mgr.Vladimír Šiška:má niekto z poslancov iný návrh na doplnenie alebo zmenu programu? Ak 

nie poprosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia  

Dávam hlasovať za predložený program  

 

Uznesenie č. 01/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

schvaľuje, 

aby rokovanie prebehlo podľa predloženého programu 

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

 

Hlasovanie:9   

Za: 9 



Proti:0        

Zdržal sa:0      

 

2. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľa  

Mgr.Vladimír Šiška: do návrhovej komisie  navrhujem týchto poslancov, Ing.Jozef Kubanda, 

Bc.Zuzana Bartošíková, Ján Brucháč, za overovateľov zápisnice navrhujem Mgr.Ľuboš 

Bartošík, Mgr.Kvetoslava Tomčíková a za zapisovateľku zápisnice navrhujem Ing.Alena 

Lilková, má niekto iný návrh alebo doplnenie, ak nie poprosím návrhovú komisiu o prednesenie 

návrhu uznesenia, dávam hlasovať  

 

Uznesenie č. 02/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

schvaľuje,  

zapisovateľku zápisnice: Ing.Alena Lilková  

overovateľov zápisnice:  Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Mgr.Ľuboš Bartošík 

členov návrhovej komisie:  

predseda: Ing.Jozef Kubanda 

členovia:   Bc.Zuzana Bartošíková, Ján Brucháč  

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

 

Hlasovanie:  9 

Za: 9 

Proti:0        

Zdržal sa: 0      

 

 

3. Voľba hlavného kontrolóra 

Mgr.Vladimír Šiška: v stanovenej lehote boli doručené dve prihlášky, Mgr.Peter Kvoriak 

a Mgr.Veronika Horváthová, minulý týždeň v piatok zasadla komisia, ktorú určilo Obecné 

zastupiteľstvo na poslednom zasadnutí a ktorá  konštatovala, že obidve  prihlášky splnili 

potrebné náležitosti a obaja kandidáti na  hlavného kontrolóra obce budú zaradení do voľby 

hlavného kontrolóra 

- priblížim priebeh voľby, najskôr si OZ určí spôsob voľby, či bude tajná alebo verejná 

- na zvolenie hlavného kontrolóra potrebujeme 5 hlasov t.j. nadpolovičnú väčšinu hlasov 

všetkých poslancov, ktorých je 9,   v prvom kole bude  zvolený ten kandidát, ktorý získa 

minimálne 5 hlasov, ak  v prvom kole nezíska ani jeden kandidát 5 hlasov, postupujú obaja do 

druhého kola, v druhom kole bude zvolený ten kandidát, ktorý získa viac hlasov, ak by nastala 

situácia rovnosti hlasov, rozhoduje sa žrebom, dal by som slovo kandidátom, nech sa nám 

predstavia  

Obaja kandidáti sa predstavili formou príhovoru, kde oboznámili  prítomných so vzdelaním a 

zhrnuli doterajšie pracovné pôsobenie, predstavili svoj prínos v prípade úspešného výsledku vo 

voľbe hlavného kontrolóra obce 

Poslanci OZ si zvolili a odhlasovali tajnú voľbu hlavného kontrolóra 



Mgr.Vladimír Šiška: návrhová komisia bude plniť aj funkciu volebnej komisie, na volebných 

hárkoch zakrúžkujte preferovaného kandidáta,   

Ing.Jozef Kubanda: predseda návrhovej komisie oznámil výsledok voľby hlavného kontrolóra, 

na druhom mieste skončila Mgr.Veronika Horváthová s počtom hlasov 3, na prvom mieste 

Mgr.Peter Kvoriak s počtom hlasov 6, hlavným kontrolórom obce bude Mgr.Peter Kvoriak 

Mgr.Vladimír Šiška: poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia, dávam 

hlasovať  

    

Uznesenie č. 03/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

 

A:Schvaľuje   

Tajnú  voľbu na obsadenie pracovnej pozície hlavného kontrolóra obce  

B: Berie na vedomie:  

Výsledok  tajnej   voľby:  

- uchádzač s najvyšším počtom hlasov: 6          Mgr.Peter Kvoriak  

  

 

C: Schvaľuje 

Do funkcie hlavného kontrolóra obce Závadka nad Hronom, v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, v termíne od 13.02.2023, na 6 ročné funkčné 

obdobie,  

Mgr.Peter Kvoriak   

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

   

Hlasovanie: 9  

Za: 9 

Proti:0        

Zdržal sa: 0      

 

4. Preriešenie Zmluvy na vykurovanie telocvične a školskej jedálne, dodávateľ 

BioEkoTerm spol. s r.o. Závadka nad Hronom  

Mgr.Vladimír Šiška: so spoločnosťou BioEkoTerm, spol. s ro.o. v zastúpení konateľom 

Ing.Petrom Vojtkom máme platnú zmluvu na vykurovanie objektu telocvične, kde je aj 

plaváreň a sociálne byty  a školskej jedálne do 30.04.2023, konkrétne zmluvu  o dielo a zmluvu 

o nájme hnuteľnej veci  v znení jej dodatkov, návrh uznesenia je spracovaný tak, že 

potrebujeme zmluvu predĺžiť formou dodatku do 30.6.2023, vzhľadom na navýšenie cien 

energií v globále, v dodatku by malo  byť navýšenie ceny za dohľad a obsluhu plavárne  

z 330,00€ na 380,00 €, taktiež zvýšenie odplaty na zabezpečovanie  dodávky štiepky 

z doterajších 0,036€/kWh  na 0,042€/kWh, mal by  sa zvýšiť aj prenájom  kotolne 

z 500,00€/mesačne na 600,00€/mesačne, hovorili sme  na Obecnej rade s p. Vojtkom 

a výsledkom sú navrhnuté ceny v dodatku, poprosím o uznesenie z OR 

Ing.Lilková Alena: OR odporúča pripraviť návrh  Dodatku k zmluve pre Obecné zastupiteľstvo 

všetci členovia OR hlasovali za uznesenie  

Mgr.Vladimír Šiška: otváram rozpravu k tomuto bodu 



Ján Tešlár: prečo len do 30.6.2023, termín sa mi zdá krátky, pokiaľ by sme aj išli do nejakého 

projektu, tak do 30.6.2023 je šibeničný termín, budeme k tomu znova sedieť  ako to bolo aj 

v minulosti 

Ing.Jozef Šiška: ja som trval na tom, aby to nebolo dlhšie, zmluva bola pre obec nevýhodná, 

len na nájme sme zaplatili 90 tis. Euro, budeme musieť všetci poslanci prispieť k novým 

návrhom, dať hlavy dokopy, máme 4 mesiace na to, ako budeme situáciu riešiť, možno aj novú 

zmluvu, starosta je právnik  

Mgr.Vladimír Šiška: uvažujeme sa zapojiť do projektov Plánu obnovy na znižovanie 

energetickej náročnosti verejných budov a súčasťou zámeru je aj zmena palivovej základne, 

aby bola zachovaná kontinuita počas školského roka, preto ten dátum, dohodli sme sa s 

p.Vojtkom, že ešte budeme aj naďalej rokovať aj spolupracovať, budeme hľadať najvhodnejšie 

alternatívy pre obec     

Ing.Jozef Kubanda: zmluva bola podpísaná cca pred 15 rokmi, kedy bola cena plynu iná a bolo 

to pre obec výhodné, v dnešnej dobe  ceny plynu išli prudko hore, p.Vojtko  nejde podľa ceny 

plynu, je dobré, že sme s ním dojednali takúto cenu, termín do 30.6.2023 preto, aby sme za túto 

dobu niečo riešili a mali niečo v rukách, neboli vazali niekoho, aby s nami niekto mohol robiť 

čo chce, aby sme mohli od zmluvy odstúpiť 

Mgr.Ľuboš Bartošík: nemáme inú možnosť vykurovania teraz, dnes bola vyhlásená výzva pre 

verejnú správu na fotovoltariku, určite som za to, aby sa urobil alternatívny zdroj 

Mgr.Vladimír Šiška: výzva je z plánu obnovy na zníženie energetickej náročnosti budov , chceli 

by sme to zrealizovať na budovách školy, telocvične a jedálne, je to v spoločnom areáli, v rámci 

výzvy by mala ísť fotovoltarika  na budovy školy, telocvične a jedálne, výmena strechy 

telocvične, okien, dverí vzduchotechniky, výmena palivovej základne, na rokovanie idem 

v pondelok, predpokladám, že na najbližšom OZ by ste mali schvaľovať investičný zámer, 

pozvem sem aj pána, ktorý nám to pripravuje, aby Vám to podrobnejšie vysvetlil   

Má ešte niekto pripomienku alebo dotaz? Ak nie, poprosím o predloženie návrhu uznesenia, 

dávam hlasovať 

  

Uznesenie č. 04/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

I/     Schvaľuje 

Uzatvorenie  Dodatku č. 3 k  Zmluve o dielo a Zmluve o nájme hnuteľnej veci zo dňa 24.04. 

2020 v znení jej Dodatku č. 1 č. 7/2021 zo dňa 27.04.2021 a Dodatku č. 2 č. 17/2022 zo dňa 

26.08.2022 

medzi zmluvnými stranami :  

Obec Závadka nad Hronom, IČO : 00 313 947, so sídlom : Osloboditeľov 27, 976 67 

Závadka nad Hronom, právna forma : samospráva, štatutárny orgán : Ján Tešlár, – starosta 

obce, (objednávateľ/nájomca)   

a 

BioEkoTerm, spol. s r.o., IČO: 36 631 264, so sídlom : Osloboditeľov 146/32 , 976 67 

Závadka nad Hronom, štatutárny orgán : Ing. Peter Vojtko, konateľ spoločnosti, 

(zhotoviteľ/prenajímateľ)   
Predmetom dodatku č. 3 k  Zmluve o dielo a Zmluve o nájme hnuteľnej veci zo dňa 24.04. 

2020 v znení jej Dodatku č. 1 č. 7/2021 zo dňa 27.04.2021 a Dodatku č. 2 č. 17/2022 zo dňa 

26.08.2022 sú dojednania zmluvných strán týkajúce sa predĺženia doby trvania zmluvy, 

navýšenia odplaty objednávateľa/nájomcu za obsluhu a dohľad nad prevádzkou 

kotolne, za  zabezpečenie dodávky štiepky a nájom mobilnej kotolne s príslušenstvom  

nasledovne : 



a) doba trvania Zmluvy o dielo a Zmluve o nájme hnuteľnej veci zo dňa 24.04. 2020 v 

znení jej Dodatku č. 1 č. 7/2021 zo dňa 27.04.2021 a Dodatku č. 2 č. 17/2022 zo dňa 

26.08.2022 (doterajšia doba trvania do 30.04.2023) sa predlžuje do 30.06.2023  

b) odplata za obsluhu a dohľad nad prevádzku kotolne (doterajšia v sume 330,00 eur 

mesačne) predstavuje odo dňa účinnosti dodatku č. 3  do 30.06.2023 peňažnú čiastku v sume 

380,00 eur mesačne  

c) odplata za zabezpečenie dodávky štiepky (doterajšia v sume 0,0360 eur/1kWh) 

predstavuje  odo dňa účinnosti dodatku č. 3  peňažnú čiastku v sume 0,0420 eur/1kWh  

 

d)  nájomné za prenájom mobilnej kotolne s príslušenstvom (doterajšie v sume 500,00 eur 

mesačne) predstavuje  odo dňa účinnosti dodatku č. 3   do 30.06.2023 peňažnú čiastku v sume 

600,00 eur mesačne  

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

   

Hlasovanie:9   

Za: 9 

Proti: 0       

Zdržal sa: 0      

 

5. Preriešenie výšky stočného  na rok 2023  

Mgr.Vladimír Šiška: návrh uznesenia je pripravený tak, že navrhujeme 1,18 Eur/m3,odvedenej 

splaškovej odpadovej vody, je to maximálna cena s DPH akú určilo ÚRSO, po predložení 

podkladov za obec, strata na prevádzke Čov a kanalizácie za rok 2022 je 32865,00Eur., túto 

stratu čiastočne eliminujeme tým navýšením stočného na maximálnu cenu podľa ÚRSO, 

kanalizácia je naprojektovaná tak ako je, máme 4 prečerpávacie stanice,, prečerpávame zhruba 

¾ obce, to spôsobuje nárast spotreby elektrickej energie, pre príklad uvediem, že obec má 19 

odberných miest elektrickej energie zhruba 300 MWh ročne, z toho na splaškovej kanalizácií 

+ prečerpávačky spotrebovali 165 MWh, čo je viac ako polovica, mám aj zlé vzorky, z čoho 

nám vyplýva poplatková povinnosť, čo sa tiež započítava do strát, stretli sme sa ja 

so zástupcami   odborne spôsobilej osoby, prišli  od nich určité návrhy, ktorých realizáciu 

budeme sledovať a kontrolovať, aby sme straty znížili na minimum, poprosím o prednesenie 

uznesenia z OR  

Ing.Alena Lilková: OR odporúča  preriešiť cenu stočného podľa rozhodnutia ÚRSO 

v maximálnej výške  0,9836 bez DPH, čo predstavuje 1,18 €/m3  

Hlasovanie: Za: 2 poslanci , Zdržal sa: Ing.Jozef Kubanda 

Mgr. Vladimír Šiška: otváram rozpravu k tomuto bodu 

Tomáš Kubanda: v tomto navýšení je zahrnutá už aj zvýšená platba za elektrinu? 

Mgr.Vladimír Šiška: nie, lebo sa posielali náklady za rok 2022, bez zohľadnenia navýšenia cien 

elektrickej energie, teraz to vystrelí, ešte vyššie, budeme podávať žiadosť na ÚRSO na 

prehodnotenie kde budeme operovať 4-násobným zvýšením cien   elektriny    

Mgr.Kvetoslava Tomčíková: to je takmer 50% navýšenie, je to veľa hlavne pre dôchodcov, 

všetky poplatky išli hore  

Nasledovala široká diskusia o dopadoch na navýšenie poplatku pre domácnosti, o zvyšovaní 

cien elektriny a tiež dopadoch na rozpočet obce, riešila sa aj možnosť iného riešenia vedenia 

splaškovej kanalizácie samospádom, aby sa toľko nemuselo prečerpávať, finančné možnosti 

obce neumožňujú prebudovať kanalizáciu, občania hádžu množstvo odpadu do kanalizácie, čo 



poškodzuje nože a tiež to prináša náklady na ich výmenu, dobrovoľní hasiči chodia čistiť 

kanalizáciu, cena sa nemenila od roku 2013 

Mgr.Vladimír Šiška: dajte teda nový  návrh alebo dám najskôr hlasovať za pripravený návrh 

z obecnej rady, poprosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia, dávam hlasovať       

    

Uznesenie č. 05/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

I/  Schvaľuje   

s účinnosťou od 01.01.2023 cenu za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 

kanalizáciou (stočné)  vo výške 1,18  €/m³ 

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:9   

Prítomní poslanci menovite:   

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

   

Hlasovanie:9   

Za: 5 

Proti: Ing.Jozef Kubanda        

Zdržal sa:  Ján Brucháč, Mgr.Tomčíková Kvetoslava, Mgr.Ľuboš Bartošík    

 

6. Preriešenie nového cenníka  služieb plaváreň, sauna  

Mgr.Vladimír Šiška:cenník Vám bol zaslaný, ešte by sme tam zapracovali permanentky, na 

základe návštevy podnikateľov v priemyselnom parku, kde niektorí prejavili záujem 

o permanentky pre zamestnancov, cenu sme zvýšili na základe nárastu cien energií, strata bola 

v roku 2022 cca 55000,00€ , ak ju zavrieme, všetci dobre vieme, že ju už asi neotvoríme, 

doplníme permanentky cca 10% zľava na 10 vstupov 

Poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia, dávam hlasovať:  

    

Uznesenie č. 06/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

I/  Schvaľuje   

s účinnosťou od 13.02.2023 otváracie hodiny a cenník krytého bazéna a  sauny nasledovne :   

Otváracie hodiny, cenník služieb krytého bazéna a sauny  

Otváracie hodiny krytého bazéna:  

Pondelok 16.00 – 21.00  

Streda  16.00 – 21.00 

Piatok  16.00 – 21.00  

Sobota  16.00 – 21.00  

Nedeľa 16.00 – 21.00 

 

Otváracie hodiny fínskej sauny v mesiacoch  október - apríl:  

Streda  18.00 – 20.00 

Piatok  17.00 – 21.00  

Sobota  17.00 – 21.00  

Nedeľa 17.00 – 21.00 

Otváracie hodiny fínskej sauny mimo uvedených mesiacov budú obmedzené 

Plaváreň:  

Deti do 3 rokov           - zdarma  



Deti od 3 – 15 rokov - 3,80 € / 1 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 1,60 €  

Dôchodcovia, ZŤP - 3,80 € / 1 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 1,60 €  

Dospelí   - 4,50 € / 1 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 2,00 €    

 

Sauna:  

Deti od 3 – 15 rokov - 4,00 € / 1,5 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 1,80 €  

Dôchodcovia, ZŤP - 4,00 € / 1,5 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 1,80 €  

Dospelí   - 5,00 € / 1,5 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 2,30 €    

 

Plaváreň + Sauna:  

Deti od 3 – 15 rokov - 4,80 € / 2 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 2,20 €  

Dôchodcovia, ZŤP - 4,80 € / 2 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 2,20 €  

Dospelí   - 5,80 € / 2 hod. + 30 min. / každá začatá ½ hod. - 2,70 €    

 

Školské zariadenia:  - 60,00 € /1 hod.   /maximálny počet – 30 osôb/  

Plavecké výcviky:  - 70,00 € /1 hod.   /maximálny počet – 30 osôb/  

Prenájom bazéna:  - 100,00 € /1 hod. /maximálny počet – 30 osôb/  

 

Záloha za čipový náramok:  3,00 €  

Plavecký bazén:  rozmery 25 m x 6 m – 3 plavecké dráhy  

Sauna:   suchá fínska  

 

Permanentky pre všetky kategórie   

 

V prípade záujmu skupiny 8 a viac osôb, je možné objednanie fínskej sauny mimo jej 

prevádzkové hodiny, avšak v čase otváracích hodín plavárne. Objednanie je nutné oznámiť 

minimálne 2 hodiny pred jej použitím na tel. čísle 048/6183 104 alebo osobne na plavárni. 

Cenník platný od 13.02.2023   

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

   

Hlasovanie:  9 

Za: 9 

Proti: 0        

Zdržal sa: 0        

 

7. Preriešenie  zapojenie sa do výzvy na realizáciu nabíjačky elektrických bicyklov 

Mgr.Vladimír Šiška: je to iniciatíva Mgr.Bartošíka, pripravili sme návrh uznesenia tak, aby 

sme sa mohli  do výzvy zapojiť, max. náklady sú 17000,00€, 5% spolufinancovanie 

predstavuje  max. 850,00€, viac sa projektom zaoberala p. prednostka, dávam jej slovo 

a otváram rozpravu  

Ing.Alena Lilková: v materiáloch ste dostali návrh základnej výbavy a možnosti doplnenia 

k základnej výbave môžete navrhnúť a doplniť, sú tam 4 stojany na nabíjanie bicyklov, 

solárny panel sa nabíja cca 6 hodín   

Mgr.Vladimír Šiška: ak sa rozhodneme do toho ísť, je potrebné hneď určiť parcelu, zhodli 

sme sa na dvoch alternatívach , vedľa parkoviska za spoločenským domom, v trojuholníku 



medzi potokom a ternom na parcele, kde stál predtým altánok, aby to bolo pod kamerami  

Bc.Zuzana Bartošíková: treba počítať, že je to možno tak na dva roky, pokiaľ pôjde nabíjačka, 

teda batéria bude v poriadku, lebo nová batéria stojí možno 7-8 tis.€ a na to nebudeme mať, 

aby sme kupovali novú, záruka je 2 roky 

Ing.Jozef Kubanda: myšlienka dobrá, je potrebné ísť s dobou, treba podporiť turizmus, bol 

som osobne pozrieť na Bcúchu, za 17000,00Eur vieme postaviť solárnu elektráreň o výkone 

10kWp, zdá sa mi to predražené, kto sa bude starať o údržbu, na Bacúchu majú konekory 

rôznych typov podľa typu bicykla, aby si to mohli nabíjať, majú tam 4 zásuvky na 220V, 

záchranný vak, kameru, meteostanicu, na internete som sa dočítal, že každý vlastník 

elektrobicykla má svoju nabíjačku so svojím konektorom, rádovo stojí nejakých 14-40 Eur, 

díte si  to do zásuvky hocikde a nabíjate, tu ste odkázaný na solár, či bude svietiť slnko, obec 

bude odkázaná na vandalizmus, lebo tie konektory nie je problém znehodnotiť a bude to 

nefunkčné, ja za mňa by som toto nepodporil, radšej vyveďme na Závadke  na dve - tri miesta 

zásuvkové skrine na 230V, napr. pri verejnom osvetlení, odstaví si bicykel a dá si do zásuvky 

nabíjať  

Ing.Alena Lilková: OR odporúča pripraviť návrh investičného zámeru na realizáciu solárnej 

nabíjačky na  elektrobicykle, poprosím Vás ešte, aby ste sa dohodli na tých doplnkoch 

k základnej zostave 

Mgr.Vladimír Šiška: po rozprave konečné riešenie defibrilátor, kamera, pumpa ako doplnky, 

miesto CKN 328/2 t.j. vedľa tenisových kurtov ak už nemá nikto dotazy do rozpravy, 

poprosím o prednesenie návrhu uznesenia, dávam hlasovať 

       

Uznesenie č. 07/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

Schvaľuje  

investičný zámer obce - zapojenie sa  do výzvy Verejno-súkromného partnerstva Horehron na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na realizáciu projektu s názvom „Solárna 

nabíjacia stanica“, kód výzvy IROP-CLLD-P833-512-001. Celková výška oprávnených 

výdavkov je max. 17 000,00 eur. Spolufinancovanie  obce je 5% čo predstavuje max. 850,00 

eur 

Doplnky: kamera, pumpa, defibrilátor  

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:  

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

   

Hlasovanie: 9 

Za: 6 

Proti:  Ing.Jozef Kubanda      

Zdržal sa:  Bc.Zuzana Bartošíková, Mgr.Anna Gregušová     

 

8. Preriešenie nového cenníka služieb  - prenájom telocvične 

Mgr.Vladimír Šiška: cenník ste mali k dispozícií, hospodárenie s telocvičňou, ktorú má naša 

rozpočtová organizácia ZŠ s MŠ, v roku 2022 výdavky na chod telocvične 4248,00 €,  príjmy 

2806,00€, naše  oddiely využívajú telocvičňu bezodplatne, cenník rieši externých návštevníkov, 

máme tam lukratívny priestor, ceny  som nastavil tak, aby sme tvorili aj nejaký fond opráv, 

telocvičňa je už celá prerobená, sú tam letkové svetlá, otváram rozpravu k tomuto bodu, ak 



nikto nemá nič na doplnenie, nenavrhuje žiadnu zmenu, poprosím návrhovú komisiu 

o predloženie návrhu uznesenia, dávam hlasovať 

  

Uznesenie č. 08/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

I/  Schvaľuje               

s účinnosťou od 13.02.2023 cenník za prenájom telocvične nasledovne :   

 

individuálne športy – 5,00 eur/hod. 

kolektívne športy –  22,00 eur/hod. 

prenájom telocvične na jeden deň – 120,00 eur 

prenájom telocvične na 1/2 dňa, t. j. do 6 hodín  – 70,00 eur 

              

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

 

Hlasovanie:  9 

Za: 9 

Proti: 0   

Zdržal sa: 0      

 

9.  Poverenia starostu obce  na zabezpečenie výkonu verejného obstarávania na dodanie  

      služby- nakladanie s odpadmi na území obce  

Mgr.Vladimír Šiška:  naša rámcová dohoda z roku 2019 s fi: Brantner  bola postavená tak, že 

jej platnosť a účinnosť končí uplynutím času alebo vyčerpaním vysúťaženej finančnej čiastky 

239595,00€ podľa toho, ktorá skutočnosť nastane skôr, to znamená, že finančnú čiastku sme 

vyčerpali skôr, prekročili sme ju o pár tisíc eur, ale stále  sme v limite, zákon o verejnom 

obstarávaní  nám umožňuje aby sme o 10% túto čiastku prekročili bez toho, aby sme museli 

robiť objednávky, v súlade s platnou legislatívou pristúpime k novému verejnému 

obstarávaniu, takže potrebujem od Vás mandát, aby som zabezpečil verejné obstarávanie na 

zber, zvoz a uloženie komunálneho odpadu z územia obce,  preveroval  som hospodárenie 

v tejto činnosti za rok 2022, navrhujem aby sme si zabezpečili kontrolne váženie vyzbieraného 

komunálneho odpadu, za nejaké obdobie budeme sledovať váhu prázdneho vozidla a potom 

naplneného, vážiť sa bude na certifikovanom zariadení – váhe, nemusí to trvať celý rok, ale 

nejaké obdobie, máme strašne veľa odpadu cca 550,00ton za minulý rok,  na budúci rok sa bude 

meniť legislatíva, preto som uznesenie navrhol tak, aby sa zmluva uzatvorila na jeden rok, 

zmena legislatívy spočíva v tom, že náklady na separáciu sa zvýšia cca o 50%, to znamená, že 

ak sme teraz mali stratu 65000,00€ pri paušálnom poplatku 20,00Eur ročne na občana, tohto 

roku sme to čiastočne vykryli zvýšením poplatku o 7,00€uro, na rok nás čakajú  ďalšie výdavky 

zvýšené zhruba o 50%, sprísnila sa legislatíva ohľadne zberových spoločností a vlastníkov 

skládok, musia si zabezpečiť triediacimi linkami a podobne dotrieďovanie vyzbieraných 

odpadov, aby minimálne množstvo išlo na skládku, samozrejme  si to započítajú do ceny 

služieb, rámcovú dohodu sme mali postavenú tak, že sme mali zberné nádoby v nájme, preto 

chcem, aby  ten, kto sa prihlási do verejného obstarávania, bude to elektronické verejné 

obstarávanie v rámci celého Slovenska, môže sa tam prihlásiť ktokoľvek, ale chcem aby nám 

poskytovateľ zabezpečil dodanie zberných nádob, ktoré po skončení zmluvy, teda po roku 

zostali vo vlastníctve obce, konzultoval som to aj so zástupcom fi: Brantner, predpokladám, že 



sa prihlásia do VO, oslovil som aj iné spoločnosti na tieto služby napr. Obec Čierny Balog, z 

kapacitných dôvodov nemôžu vykonávať túto službu, Technické služby ponúkli obdobnú cenu 

akú sme predrokovali so súčasným poskytovateľom, nevedia nám poskytnúť zberné nádoby, 

do budúcna budeme musieť uvažovať, aby sme spoločne obce niečo urobili a túto službu si 

vykonávali sami viaceré obce dokopy, otváram rozpravu k tomuto bodu  

Ing.Jozef Šiška: pán starosta urobil kus práce, že dal nové podmienky do VO, aby boli 

zabezpečené odpadové nádoby v obci, váženie je rozumná vec, ohľadne váženia ponúkol 

pomoc p. Ján Tešlár, kde jeho zamestnávateľ na Polomke vlastní certikovanú váhu    

Ing.Alena Lilková: OR doporučila poveriť  starostu obce na realizáciu verejného obstarávania 

na službu nakladanie s komunálnym odpadom, všetci poslanci obecnej rady boli za   

Mgr.Vladimír Šiška: má ešte niekto pripomienku, doplnenie do rozpravy, ak nie dávam 

hlasovať  

  

Uznesenie č. 09/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

I/  Berie na vedomie   

Ukončenie Rámcovej dohody s jedným hospodárskym subjektom uzatvorenej s obchodnou 

spoločnosťou BRANTNER GEMER s.r.o. 

                

II/  Poveruje starostu obce   

zabezpečením verejného obstarávania na zber, zvoz  a uloženie komunálneho  odpadu na 

skládku komunálneho  odpadu  

podmienky :   

- poskytovateľ zabezpečí dodanie zberných nádob, ktoré po skončení zmluvy budú vo 

vlastníctve obce  

- zmluva bude uzatvorená na jeden rok  

- obec zabezpečí kontrolné váženie zozbieraného komunálneho  odpadu pred jeho 

uložením na skládku komunálneho  odpadu 

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:  9 

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík     

Hlasovanie:  9 

Za: 9 

Proti: 0        

Zdržal sa: 0        

 

10. Správa z Obecnej rady v Závadke nad Hronom: 

Mgr.Vladimír Šiška:  správa z Obcnej rady sa berie na vedomie, ak máte otázky k bodom 

rokovania OR , nech sa páči: 

I.Ján Tešlár: 

- k podaniu občanov Clementisovej a Záhradnej ulice vo veci štekania psa, ešte v čase, keď som 

bol starosta pozval som si na pohovor  majiteľa psa p. Františka Šándora, konzultoval  som to 

sním, prisľúbil, že to bude riešiť      

- k stretnutiu so splnomocnencom vlády pre rómske komunity, za môjho pôsobenia vo funkcii 

starostu   som bol na stretnutí s každým jedným, dokonca boli niektorí priamo u nás v obci , 

z môjho pohľadu je tento úrad nečinný, sľubujú, že MOPS a podobne budú zrealizované, pôjdu, 

zatiaľ to zostalo už dlhú dobu bez odozvy 



- k parkovaniu na chodníku a na trávnatých plochách, ja by som vyzval všetkých poslancov, 

aby si prešli svoje obvody a upozornili majiteľov vozidiel na nesprávne parkovanie, viem, že 

p. starosta, keď bol ešte hlavným kontrolórom pripravil také oslovenie pre majiteľov vozidiel, 

výzva na opustenie protiprávneho stavu 

Bc.Zuzana Bartošíková: každý večer dávam pod stierač toto upozornenie na Paseke, treba 

vymyslieť mechanizmus ako to riešiť, alebo zvážiť, či to má nejaký zmysel, platia 18,00€ur 

ročne za miesto, nie je to oficiálne parkovisko, niekto má 10 áut   

Ján Tešlár: takéto nesprávne parkovanie bráni zimnej údržbe ciest, aby zamestnanci na traktore 

nepoškodili vozidlá, musia ich obchádzať a potom fotografi a spisovatelia z radov občanov aj 

príslušníkov policajného zboru, ktorí tam parkujú, neupozornia ostatných, navrhujem tieto 

oslovenia za stierač dať aj odfotiť to, a ak sa to bude opakovať, zavolať riaditeľa obvodného 

oddelenia alebo práporčíka p. Fiľa, ktorý je určený pre našu obec, a o tomto sa porozprávať, je 

to problém aj v lete, keď sa plochy kosia a mulčujú, nie je to oficiálne parkovisko, je to len 

odstavná plocha, ktorú si v minulosti odsúhlasili občania Paseky, čistili si tieto od snehu, starali 

sa o ne, aby mali kde večer zaparkovať, parkovných miest je dosť, lebo keď sa tam pozriete 

ráno o 5.00 hodine, tak 30-40 miest je prázdnych, kupujú si parkovné miesta lebo majú na to 

nárok, spĺňajú podmienky a dva týždne tam vôbec neparkujú, ale nikomu nedovolia v týždni, 

aby tam parkoval    

Mgr.Vladimír Šiška: policajti nevedia zakročiť, lebo je tam nesprávne dopravné značenie, 

vodorovné je nesprávne, je na zváženie, či tie parkovacie miesta vôbec ponecháme, keď máme 

denne dvadsať telefonátov od nespokojných občanov, príjem pre obec je 2800,00€ ročne     

Ing.Jozef Šiška: mechanické zábrany, ktoré sme riešili na obecnej rade, ten stĺpik, ktorý tam 

leží a dá sa kladkou zamknúť, keď tam neparkuje má stĺpik zdvihnutý a nikto tam nezaparkuje, 

nedá sa to ale zabezpečiť za tých 18,00 Eur, čo je poplatok, musí sa to ukotviť do zeme, možno 

komu na mieste tak záleží, tak suma cca 50,00 za takéto zariadenie nie je pre neho problém  

Bc.Zuzana Bartošíková: ale ak niekto chce, tak si môže takéto riešenie zrealizovať sám 

Ján Tešlár: otázka je, kto by to zakúpil a zrealizoval, máme zhruba 250 parkovacích miest, je 

to dosť veľká položka pre obec   

Ing.Jozef Šiška: máme tu Meticon, možno by to ako zákazku pre obec vedeli zrealizovať 

v nižšej cene  

Mgr.Vladimír Šiška: ešte nejaké otázky k obecnej rade, ak nie prejdeme k ďalšiemu bodu 

 

Uznesenie č. 10/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

Berie na vedomie    

Správu z Obecnej rady   

 

Počet všetkých poslancov: 9 

Počet prítomných poslancov:9   

Prítomní poslanci menovite:    

Ing.Jozef Šiška, Ing.Jozef Kubanda, Mgr.Anna Gregušová, Bc.Zuzana Bartošíková, 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková, Ján Brucháč, Ján Tešlár, Tomáš Kubanda, Mgr.Ľuboš Bartošík   

 

11. Diskusia 

Mgr.Ľuboš Bartošík: či vieme niečo nové ohľadne elektriky 

Mgr.Vladimír Šiška: zatiaľ nie, telefonujeme každý týždeň, sľubujú už nejakú zmluvu, ale 

zatiaľ k realizácií neprišlo, zatiaľ ideme podľa aktuálneho cenníka, zmluvu sme mali do konca 

roka 2022, v rámci prolongačnej doložky sa zmluva predĺžila o 12 mesiacov, vlastne tú zmluvu 

môžeme ukončiť len dohodou, SSE nechce o dohode ani počuť, do konca roka sme vazal, 

nedostali sme ponuku na podpis novej zmluvy, ekonómka mi vravela, že sme dostali výzvu na 



úhradu zálohových faktúr s tým 4-násobným zvýšením, a aby sme si to potom refundovali  cez 

Ministerstvo hospodárstva SR ako dotáciu, keď ich uhradíme na účte nám potom zostane 0, 

musíme počkať na ďalšie podielové dane a úhrady daní od občanov  

Mgr.Vladimír Šiška:  

- ohľadne žiadosti na rekonštrukciu fasády kostola, komisia, ktorá  by mala posudzovať našu 

žiadosť, by mala  zasadať v mesiaci marec, pravdepodobne, je tam 600 žiadostí, ktoré budú 

postupne posudzovať  

-  v mesiaci apríl by sa mala rekonštruovať cesta I/66, t. j . hlavná cesta cez celú obec vrátane 

prekládky vodovodu 

- obišli sme so zástupcom starostu všetky obchodné spoločnosti v priemyselnom parku, 

prejavili jednoznačne záujem  o vybudovanie chodníka hlavne kvôli bezpečnosti 

zamestnancov, požiadali sme ich o 2% dane, aj Pasienkovú aj Urbárska spoločnosť,  

- k vysvetleniu môjho konania, pre mňa sú  prioritou financie obce, ak nebudeme mať financie, 

nebude obec fungovať, pozerám sa na fungovanie cez financie, možno som neriešil zlé 

pluhovanie, ale riešil som straty obce na jednotlivých úsekoch a to ČOV a splašková 

kanalizácia , komunálny odpad, plaváreň, hľadal som riešenia ako ich eliminovať, moje snahy 

smerovali k tomu, aby sme straty v maximálnej možnej miere znížili, chcem aby sme  sa 

zapájali do projektov, prioritu majú tie, z ktorých by sa nám financie mali vracať,  fotovoltarika, 

zatepľovanie, zníženie energetickej náročnosti budov a podobne, bol by som rád keby sa nám 

podaril ten kostol a plaváreň, chodník budeme sledovať možnosť cez výzvy, financii máme 

málo, vo fonde nejakých cca 124000,00€ a v rozpočte cca 74000,00€, chodia nám podielové 

dane tak, že ledva z toho vyjdeme, vystrelia  nám straty na ČOV, verejnom osvetlení 

Ján Tešlár: chcem poďakovať zamestnancom obecného úradu za rýchle riešenia mojich 

pripomienok a dotazov ohľadne situácie v obci ako bolo odhŕňanie ciest, chodníkov v cintoríne, 

oprava miestneho rozhlasu a podobne 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková: nehovorili sme o prenájme  priestorov na Športovej ulici  

Mgr.Vladimír Šiška: museli sme zverejniť zámer prenájmu obecného pozemku a priestorov, 

a to humna, garáže a spodnej kuchyne , bude sa to schvaľovať na nasledujúcom OZ 23.2.2023 

Mgr.Kvetoslava Tomčíková: nerozumela som tomu celkom, prenajímať sa bude teda len časť, 

chcem len nadviazať na tú moju požiadavku z minula, priestory pre našich ľudí, ak nie stacionár 

tak aspoň tie priestory pre dôchodcov 

Mgr.Vladimír Šiška: budeme sledovať výzvy na denný stacionár alebo podobné možnosti 

využitia obecných budov  

Ing.Alena Lilková: na základe minulého OZ a požiadavky na priestory pre dôchodcov, som 

navrhla p. starostovi, že  na stretávanie sa hlavne v zime, keď sa tu v klubovni nekúri, by ste 

mohli využívať spoločne priestory v budove telocvične, konkrétne tam, kde mal sídlo Slovanet, 

je to na prvom poschodí, vchod od severnej strany k sociálnym bytom, momentálne tam majú 

sídlo dobrovoľní hasiči, ak by im to nevadilo, tak by ste tie priestory mohli užívať spoločne, 

pýtam sa tu aj p. poslanca aj dobrovoľného hasiči, p.Tomáša Kubandu, či by to bolo možné?          

Tomáš Kubanda: nie je to problém, my tam máme stretnutie raz za mesiac, je to pre 20 ľudí, 

nie je tam toľko stoličiek a stolov 

Mgr.Vladimír Šiška: môžeme sa prihlásiť do výzvy, ktorá bude zverejnená a budeme mať 

financie, možno budeme  potrebovať aj zobrať racionálne úver, máme už hlavného kontrolóra, 

ktorý nám dá stanovisko, či spĺňame podmienky pre úver, to nie je také jednoduché, my 

disponujeme s verejnými financiami a musíme mať nejakú finančnú disciplínu 

Ján Brucháč: a uvažovať o nejakom lekárovi, napr. zubár, detský lekár  

Mgr.Vladimír Šiška: najskôr musíme mať priestory pre takéto služby, treba dvíhať občiansku 

vybavenosť  



Mgr.Ľuboš Bartošík: idú jarné prázdniny a možno z pohľadu takých športových aktivít, volal 

som  aj s Jánom Oravcom, ohľadne ľadovej plochy, že majú pokazený traktor, či by sme  im 

nevedeli s týmto  pomôcť a pripraviť tú ľadovú plochu na korčuľovanie, potrebujú odhrnúť ľad  

Ján Chalupka: zatiaľ má neoslovil, máme tiež pokazený traktor, ale mal by byť v pondelok už 

pojazdný, nech príde za mnou 

- urobili sme s Janom Brucháčom takú súkromnú aktivitu, že sme prešli  a urobili okruh na 

bežky, ak bude  možnosť, chceme to udržiavať a chceli sme  sa spýtať, či je zo strany možnosť 

prispieť na nejaké palivo  

Mgr.Vladimír Šiška: mám dohodnuté z Balogu, že nám prídu urobiť bežkársku trať, 

pravdepodobne v pondelok, podľa počasia, lebo v nedeľu má pršať, urobia nám to možno aj 

zadarmo, lebo starosta je môj kamarát a chcem to vidieť a posúdiť kvalitu, je to malé zariadenie, 

taká žehlička, našiel som to za 4000,00 Eur a možno by to bolo aj pre obec  

Mgr.Ľuboš Bartošík: teraz nebolo pár rokov toľko snehu, aby sme mohli trate udržiavať, preto 

by bolo možno dobré sa spojiť, kto má možnosti, súkromnící alebo Heľpania, Polomčania, napr. 

si to prenajať 

Mgr.Vladimír Šiška: chcem to vidieť akej  to bude kvality, nie aby sa tam niekto dolámal 

Mgr.Ľuboš Bartošík: či sa pokračovalo s tými našimi spoluobčanmi, čo bývajú v tej garáži, 

akom sa to rieši na Kolónií 

Mgr.Vladimír Šiška: bude vykonaný štátny stavebný dozor 27.2.2023, bude sa posudzovať, či 

je to legálna alebo čierna stavba, boli sme tam aj s policajtmi, môžu ich akurát legitimovať 

podľa občianskeho preukazu, vlastník je p. Ďurčík z Brezna, stavba môže byť posudzovaná ako 

čierna bez súpisného čísla, ale ak bola postavená pred účinnosťou stavebného zákona, tak to 

čierna stavba nie je, musí to posúdiť stavebný úrad  

Ing.Jozef  Šiška: boli na kladení vencov na výročie oslobodenia obce, je tam veľký hluk 

z premávky pri hlavnej ceste, navrhol som kúpiť mikrofón s reproduktorom alebo obdobné 

zariadenie pre potreby príhovorov starostu obce, príp. iných organizácií v exteriéri zakúpiť na 

obec,  

- na stránku obce dať oznam o omšiach v rámci týždňa, lebo stránka farnosti nie je aktuálna, 

viac ľudí je pracovne mimo bydliska, v nedeľu do kostola nechodí a tak by si to pozreli na 

stránke obce 

- podnet od občanov, veľa ľudí sem na rokovanie nechodí, či by sa závery z rokovania nemohli 

prečítať v miestnom rozhlase,  

- počas volieb  Ľuboš vie ste spojazdnili schránku pri obecnom úrade, či tá schránka na podnety 

občanov môže slúžiť, označiť ju, ak by boli podnety od občanov, anonymné nejako racionálne 

vyhodnotiť   

Ing.Alena Lilková: takáto schránka funguje už niekoľko rokov, len pred voľbami zistili, že 

zámok nefunguje 100%, tak sa kúpila nová schránka a funguje pre občanov, pravidelne ju 

pozrieme  

Ján Tešlár: ak má niekto z občanov racionálny a podnetný návrh, tak prišiel alebo za starostom, 

alebo za prednostkou,  tí čo sú naučení haniť a ohovárať, tak do schránky hádžu anonymné listy 

Ján Brucháč: nedalo by sa spraviť voľnú obecnú stránku, kde by sa dalo voľne písať, keď sa 

napr. niekomu stratí pes, alebo podobne, nie čakám na schválenie 2-3 dni, kým sa niekam 

pohnem a niekde sa to objaví, či sa stým nedá niečo urobiť 

Ing.Jozef Šiška: tam je administrátor súkromná osoba 

Mgr.Ľuboš Bartošík: nemôže byť taká stránka, ktorú bude spravovať zamestnanec obce, tým 

pádom by aj odpovedal na dotazy, príp. keď bude mať čas, tak odpovie aj p. starosta 

Ján Tešlár: k tomu zverejňovaniu výstupov z OZ v miestnom rozhlase by som chcel povedať, 

aby zapisovateľ, či už p. prednostka alebo iný zamestnanec obce dostal priestor a skôr napísala 

správu z rokovania obecného zastupiteľstva, aby boli ľudia informovaní,  aby neboli výtržky 

zo zastupiteľstva ale aby vedeli celý  kontext zo zasadnutia, napr. máme OZ vo štvrtok, tak do 



stredy, aby boli  informácie na stránke, aby sme nemuseli vypisovať útržky zo zastupiteľstiev, 

potom si ľudia o nás robia mienku, audiozáznam už zrušili aj na Heľpe 

Ing.Jozef Šiška: nemal som na mysli v časovom rozmedzí, pre mňa to môže byť aj 10 dní, ale 

nech to ide do rozhlasu, zostručniť to, sú tu nejaké body podľa pozvánky, tak ku každému bodu, 

schválilo sa , neschválilo, dve vety 

Bc. Zuzana Bartošíková: ľudia neprídu na zasadnutie OZ tak myslíš, že budú počúvať 

v rozhlase? starším je to jedno, mladí tiež na rokovanie neprídu  

Mgr.Peter Kvoriak: ak chcete zverejňovať aj správy z Obecnej rady, tak kľudne  ju zverejňujte, 

zvukový záznam z obecného zastupiteľstva je na požiadanie, kto by chcel, je to verejné 

a archivované, pre starších ľudí  sme už so starostom uvažovali nejaký občasník, viac im 

vyhovuje mať to na papieri a prečítať si to, možno to nebude úplne aktuálne, treba porozmýšľať 

Ing.Alena Lilková: uznesenia z rokovaní OZ sa snažím napísať a dať na zverejnenie  hneď na 

druhý deň, maximálne do troch dní,   zápisnicu som skúšala aj v skrátenej verzii, ale niektorí 

poslanci sa chytali za slovíčka, tak som trvala na tom, aby sme mali toto nahrávacie zariadenie 

a píšem podľa toho, ďalšiu skrátenú verziu neviem, ako by som písala, ak je potrebné zápisnicu 

zverejniť do troch dní podľa požiadaviek poslancov, tak v takom prípade musím kanceláriu 

zamknúť a písať len zápisnicu, nič okrem toho neurobím, lebo pokiaľ mne príde do kancelárie 

desať stránok za deň, prípadne vybavujem stránky telefonicky, tak toho veľa nenapíšem, zvážte, 

či nejakou skrátenou formou to mám písať, len aby sme sa vyhli tomu, že budú pripomienky, 

ja som to tak nepovedal, a podobne 

Ing.Jozef Šiška: tak asi tie uznesenia  

Bc.Zuzana Bartošíková: myslím si, že ak sa to bude čítať do rozhlasu, nepadne to na úrodnú 

pôdu, skôr by bol reálny ten občasník na papieri 

Ján Brucháč: na našej ulici pri drevosklade a rodinnom dome p. Bohušovej  nesvietia dve 

lampy, keby bola opravená aspoň jedna, schádzajú sa tam naši spoluobčania  

Mgr.Vladimír Šiška: v poslednom čase občania dostali zásielky ohľadne zmlúv o nájme 

poľnohospodárskej pôdy, je na zvážení každého, či nájomnú zmluvu podpíše alebo sa rozhodne 

ináč, možno viac informácií prípadne právny servis podľa dohody by povedal Mgr.Peter 

Kvoriak 

Mgr.Peter Kvoriak: naša obec je jedinečná, všade na okolitých obciach sa tí gazdovia, čo na 

poli hospodária o toho vlastníka nejako starajú, u nás to vypadá ako to vypadá, ale ide čisto 

o súkromno-právnu vec, ak sa mu nepáči výška nájmu, nech si vyžiada inú, nech dá návrh na 

uzatvorenie inej nájomnej zmluvy, alebo si každý sám pohľadá iný subjekt, ktorému dá pôdu 

do nájmu, taký ako mu vyhovuje, otázne je, či by sa našiel  vôbec taký subjekt, čo by tú pôdu 

chcel, výsledok vidíte sami, treba nad tým porozmýšľať, subjekty by aj možno boli, len či sa 

reálne k tej pôde dostanú, zmluva môže byť aj na 5 rokov to je minimum  

Ján Brucháč: neuvažuje obec s nejakými pozemkami pre výstavbu rodinných domov  

Ing.Jozef Šiška: aby sme pritiahli mladých ľudí?  

Mgr.Peter Kvoriak: je to vec územného plánu, doplnok k územnému plánu sa dá urobiť, ale 

najväčším problémom tejto obce je rozdrobenosť vlastníkov, jeden vlastník v priemere vlastní 

120 parciel a na jednej parcele je aj 50 vlastníkov, pokiaľ  sa neurobia pozemkové úpravy, 

potom sa môže robiť aj zmena územného plánu, lebo počet tých účastníkov pri zmene 

územného plánu si neviem reálne  predstaviť konanie, všetko treba krok po kroku, lebo všetko 

so všetkým súvisí, bude sa robiť tento rok Polomka,  Pohorelá, budeme sa usilovať  ako každý 

rok, na ministerstve každý rok zasadá komisia, ktorá vyberie cca 120-180 obcí, teraz padla 

vláda, tak je otázne, či komisia zasadne,  aj keď je to výsostne odborná téma, nie politická, 

urobíme všetko pre to, aby to tu bolo     

Ing.Jozef Šiška: v praxi je to tak, že ak mám pozemky na 20 miestach tak potom dostanem 

v celku na jednom mieste? 



Mgr.Peter Kvoriak: zákon hovorí, že najvyšším orgánom týchto pozemkových úprav je 

zhromaždenie vlastníkov, záleží akú formu usporiadania si zvolia, väčšinou tu v okrese Brezno 

sa pristupuje k tzv. blokovej forme, v rámci  jedného pôdneho bloku napr. Rovne máš tam  

celkovú  výmeru 2800m2 na 25 parcelách v podieloch, tak Ti ju scelia do 1/1, presne polohovo 

vymedzené, to je projekt na 4-5 rokov, hodnota pozemkov nesmie byť rozdiel 10%, každý 

pozemok sa ocení, asi v roku 2014 sme boli vybranou obcou, prišlo aj k verejnému 

obstarávaniu, ktoré ale bolo napadnuté a zrušené, obstarávateľom VO bolo ministerstvo, tam 

sme to už nevedeli ovplyvniť,  

Mgr.Vladimír Šiška: má ešte niekto niečo do rôzneho, ak nie , tak Vám ďakujem za účasť.     

   

 

 

 

 

Zapísala: Ing.Alena Lilková                                    Mgr.Vladimír Šiška, starosta obce  

 

 

Overovateľ I. Mgr.Kvetoslava Tomčíková              Overovateľ II. Mgr.Ľuboš Bartošík           

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zoznam príloh k zápisnici zo zasadnutia OZ – 09.02.2023  

1. Úvodný príhovor, program zasadnutia OZ 

2. Pozvánka na zasadnutie OZ  

3. Prezenčná listina – poslanci, zamestnanci OcÚ 

4. Prezenčná listina – hostia  

5. Uznesenia zo zasadnutia OZ – návrhová komisia   

6. Voľba hlavného kontrolóra, pozvánky pre uchádzačov, hlasovacie lístky  

7. BioEkoTerm spol. s r.o. Informácia o zmene ceny, Cenník SPP, ko Zmluvy o dielo,, 

Dodatok č.2 k Zmluve o dielo, vyčíslenie nákladov za rok 2022, 2021,2020, ceny 

nákladov plyn za MŠ, ZŠ za roky 2020,2021, 2022, návrh na uznesenie, dôvodová 

správa Rozhodnutie URSO o určení ceny stočného na rok 2023,Zápis zo stretnutia  

Karman s.r.o. zo dňa 27.01.2023, Zápis z ohliadky kanalizácie zo dňa 19.05.2016, návrh 

na uznesenie, dôvodová správa  

8. Cenník služieb krytého bazéna a sauny, návrh na uznesenie, dôvodová správa    

9. Návrh na uznesenie, dôvodová správa, foto solárnej nabíjacej stanice na elektrobicykle  

10. Návrh na uznesenie, dôvodová správa – cenník za prenájom telocvične  

11. Návrh na uznesenie, dôvodová správa, ukončenie  Rámcovej dohody s Brantner Gemer 

s.r.o., poverenie starostu zabezpečením  verejného obstarávania na zber, zvoz a uloženie 

komunálneho odpadu 

12. Správa z Obecnej rady       

 

 

 

 


